
 

 

 

Na een moeilijke periode werden medio 2022 weer een aantal activiteiten bij het viscentrum 

opgestart. Dat is uiterst verheugend om te constateren.  

 

Daarnaast is er versterking gekomen in het bestuur. Jos Westerweele is er bijgekomen en zal als 

secretaris fungeren.  

 

Visserijkundige zaken. 

Afgelopen jaren zijn diverse malen karpers onderzocht op hun gezondheid en over het algemeen 

waren de vissen in goede conditie. Deze “karperdokter” houdt namens SVN 

vrijwel alle visvijvers van Nederland in de gaten wat betreft de gezondheid van de karpers. De 

kwaliteit van het water was ook prima. Begin 2021 is geprobeerd door een beroepsvisser de (te) 

grote karpers eruit te vangen. Helaas leverde dit slechts 10 karpers op waarvan twee grote 

exemplaren. Heel bijzonder dat er zo weinig gevangen werden. Dit zal de komende jaren opnieuw 

geprobeerd worden omdat te grote karpers niet gewenst zijn voor onze doelgroep (en onze 

hengelspullen). 
 


